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ПРЕДСТАВЕНО ЗА С:°ТАНОВИЩЕ ИА ПК no: 

Комисия Председател 

• Икономика, инвестиции, земеделие и туризъм Пламен Цветков 

• Бюджет и финанси Йорданка Даневска 

• Комунални дейности, транспорт и безопасност 

на движението 

Йовчо Смилов 

• Териториално устройство и строителство Иван Петров Иванов 

• Законност, обществен ред и сигурн0с; г Елеонора Николова 

• Образование, наука и иновации Христо Белоев 

• Здравеопазване и социална политика Теодора Константинова 

• Култура и религиозни въпроси Росица Георгиева 

• Екология Стоян Христов 

• Младежта и спорта Елисавета Досева 
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~ 



до 
ОБЩИНСКИ СЪВЕт - РУСЕ 

ПРЕДЛОЖЕНИЕ 

от 

ИВО ПАЗАРДЖИЕВ 

Председател на Общински съвет - Русе 

-~о3
а8 - 08 . ~е 0о23 

Относно: Приемане на обръщение от Oт.цински съвет - Русе до Министерски съвет на 

Република България относно предприемане на действия за проектиране и 

изграждане на автомагистрала, с вързваща гр.Русе и гр. Варна 

УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОС1iОДА ОБЩИИСКИ СЪВЕТИИЦИ, 

Двата най-големи градове в Северна България - гр. Варна и гр.Русе са свързани помежду 
си чрез международен път Е70 от гр.Русе до пътен възел „Белокопитово" и от там по 

автомагистрала А2 „Хемус". През последните години автомобилният трафик между двата града 

беше значително увеличен с оглед z~уристите от Република Румъния, посещаващи 
черноморието. Липсата на адекватна инфра . груктура, която да поеме преминаващите превозни 
средства затруднява както туристическия поток, така и обичайните транспортни нужди на 
района. 

Считам, че правителството на Репу5лика България следва да предприеме действия за 
извършване на проучване на възможностиzе за свързване на двата най-големи града в Северна 
България чрез автомагистрала. 

С оглед изложеното и на основани чл. 63, ал. 1 от Правилника за организацията и 
дейността на Общински съвет Русе, негові~те комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация, предлагам на Общинския сі:,вет - Русе да вземе следното 

РЕШЕИИЕ: 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Общински съвет - Русе реиiи: 

1. Приема обръщение до Министерския съвет на Република България, със следния 

текст: 

ОБР1>ЩЕНИЕ: 

Общински съвет - Русе се обръща и. т>м Министерския съвет на Република България с 
категорично настояване за предприемане на реални и решителни действия за свързване на двата 
най-големи градове в Северна България чре з автомагистрала. 

Автомобилният трафик между Русе и Варна е значително увеличен през последните 
години. това се случва от една страна псради значително увеличения обем на туристи от 

Република Румъния и Западна Европа, а сг друга поради нарастващите rьрговски и бизнес 

отношения между двата града. Натоварr ният автомобилен трафик създава опасност за 

пътуващите особено в отсечката между гр.Русе и пътен възел „Белокопитово", където 

пропускателната способност е значително гro-малка и не отговаря на реалния трафик през 

2023 г. Към настоящия момент е налице изключителна необходимост от предприемане на 

действия за проектиране и изграждане на ав гомагистрала, която да свърже двата града. това ще 

спомогне за превръщане на България в още по-предпочитана туристическа дестинация, както и 

ще облекчи обичайния автомобилен трафик . 

УШ 



Настояваме за поемане на ангажимент от страна на Министерския съвет относно вземане 

на решение за извършване на проучване и планиране на автомагистрален път, който да свърже 

двата най-големи града в Северна България. И зразяваме убедеността си, че това ще даде 
сериозен икономически тласък не само на посочените два града, а и на цяла Северна България, 

която несправедливо беше пренебрегвана през последното десетилетие при изграждане на 
инфраструктурни проекти. 

уважение, 

ИВО ПАЗАРДЖИЕВ 

Председател на Общински съвет-Русе 


